
Mededeling Groningse bruggen  
 
Geachte raadsleden,  
 
Voor het kerstreces nam de Tweede Kamer de motie Laçin aan. Deze motie verzoekt de 
regering gehoor te geven aan de oproep van omwonenden en verschillende organisaties om 
de varianten voor lagere en beweegbare bruggen (Paddepoelsterbrug en Gerrit Krolbrug) op 
te nemen als mogelijkheid voor verdere uitwerking. Het is op dit moment nog niet bekend 
wanneer de minister laat weten hoe zij omgaat met deze motie.  

Op vrijdag, 22 januari jl, vond het Bestuurlijk Overleg over de Groningse bruggen plaats. In 
dit bestuurlijk overleg zijn gemeente, provincie, Rijkswaterstaat en het ministerie van I&W 
vertegenwoordigd. In dat overleg hebben wij (gemeente en provincie) het ministerie 
gevraagd om op korte termijn met een reactie richting omwonenden te komen.  

Tijdens het Bestuurlijk Overleg is tevens besloten de komende periode te benutten om 
gesprekken met belanghebbenden van de Paddepoelsterbrug en de Gerrit Krolbrug te 
voeren. Het doel hiervan is om de minister aanvullende informatie te kunnen verstrekken 
die zij mee kan nemen in haar beslissing over de motie Laçin. Rijkswaterstaat maakt op dit 
moment, in samenwerking met ons, een plan van aanpak. Dit plan wordt in het Bestuurlijk 
Overleg van februari besproken. BrugTerug (Paddepoelsterbrug) en het Gerrit Krolbrug-
comité (Gerrit Krolbrug) zijn over deze aanpak geïnformeerd.  

Tijdens de sessie met uw raad over de Groningse bruggen zullen wij u uitgebreid informeren 
over het bovengenoemde. 

Met vriendelijke groet,  
 
Wethouder Broeksma  


